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ZAPISNIK

sa sastanka Predsjedništva Kino kluba Zagreb, održanog 15. 12. 1980. 
DNEVNI RED

1 .Osvrt na 15- reviju amaterskog filma Hrvatske
2 .Dogovor o daljnjem radu Kluba
5 .Razno

Prisutni članovi:Bubenik, Hoholač,Cvetko, Labaš,Kodak, Petričić,Werner, 
Vranić i Kripko.

1. Osvrt na 15. reviju amaterskog filma

Bubenik- nismo bili ni bolji ni lošiji, dobili smo dosta nagrada, 
bila Je slaba konkurencija jer "rječani" ne postoje a "Osječani" 
Hu autorski raslojeni.
Kodak je dodao da žali što nije bila jača konkurencija, jer imamo 
nekoliko izvrsnih filmova za koje je šteta da su u tako slaboj 
konkurenciji.
Zatim je upućena kritika Kino savezu, jer se Tadej nije ni pojavio, 
a i festival je bio bez otvorenja.Naš nastup smo ocjenili dobro, 
i ubuduće nećemo suradnju Multimedijskog centra, 
Tehnička ekipa je radila dobro, sli je usprkos tome vidljiva potreba 
za odgajanjem i usavršavanjem tehničke ekipe.

Ad. 1. Jednoglasno je odlučeno da se isplate autorski honorari 
voditeljima tečaja: 

Hodaku 16 sati
Hripku 12 sati
Pertičiću kad do kraja privede tečaj, jer imaju još film 
snimiti i montirati.

Jukić traži da mu se ozvuči film ili kopija kod Nochte, a Komisija za 
film je odobrila ozvučenje samo u Klubu.Ako Jukić želi raditi, neka 
radi kao i svi drugi, u istim uvjetima.

Ad. 2. Branko Greški je držao kameru kod sebe nekoliko mjeseci i 
stoga ga je Predsjedništvo kaznilo dime da mu zabranjuje da 
6 mjeseci nema pravo posuditi klupsku kameru.

Istom kaznom zbog istog prekršaja kažnjen je i Šaša Meršinjak.
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Petričić je dodao da je oko 5, 6 filmova u proizvodnji, te da autori ili 
vrate traku nili donesu gotov film.
Ad. J. Komisija za film je odredila da na festival u Maribor idu 

slijedeći filmovi: 
ONI
VODENICE
KIPAR AMATER
PSIHOLOŠKI PORTRETI

Ad. 4. U vezi s dopisom br.46/1980. kulturno umjetničkog d uštva
"Ivi Hergešić" u kojem nam se obraćaju s molbom da im ustupimo 
ijedan dan u tjednu prostorije za probe.
Predsjedništvo je većinom (jedan suzdržan) glasova odlučilo da 

KUD-U "Iv@n Hergešić" omogućimo da svaku srijedu održavaju
probe u Klubu.Kodak se zadužuje da bude u kontaktu sa njima.

Banek je dao prijedlog da se povežemo s Akademijom , te da se preko 
projekcija upoznajemo sa njihovim stvaralaštvom.Prijedlog je jednoglasno 
usvojen, a Banek se obavezao da smisli oživljavanje Kino kluba.

Zapisničar:Biserka Labaš Predsjednik: 
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